
Lidköping

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE

Dag: onsdag 9 augusti 2023   Tid: 9.30 -12.00
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ann-Christine Hagaeus, Ordf
Lisbeth Jansson, Sekr
Kerstin Friberg, V Ordf 
Christina Ulfström, Kassör
Svante Johnsson, IT-frågor
Thomas Carlsson, Medlemsmöten 
Tore Larsson, Studieansvarig - frånvarande
Reinhold Svensson, medlemsfrågor - frånvarande

1. Mötets öppnande
 Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll//Lisbeth Jansson
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll. Vi beslutar att till 
protokollet skall vid behov finnas bilagor betr.beslut.
 
4. Ekonomisk rapport/nuläge/Christina Ulfström 
Christina redogör för ställningen på våra konton och övriga placeringar

5. Förfrågan om betalning av anmälningsavgifter/resekostnader vid 
mästerskapsdeltagande
Frågan bordlägges. 

6. Bridgeklubben Lidköpings förfrågan om SPF vill bedriva 
bridgeverksamhet i deras lokaler dagtid.
-  Besvaras med utgångspunkt från gällande hyresavtal för 
Wennerbergsgården
 Eftersom avtalet löper till 2025 kan vi inte ta ställning till detta i dagsläget. Vi
ber dem återkomma om ett år så får vi ta ställning då.
7. Medlemsmöten 
 - Månadsmöten/ Thomas Karlsson
Vi diskuterade frågan om att ev. starta upp en arbetsgrupp för 
medlemsmötena. En person har hittills anmält intresse för detta – Eva Unenge.
Vi vill gärna att fler intresserade hör av sig. 
Prel. Datum. sattes för höstens medlemsmöten
torsdagar 21 september, 19 oktober samt 23 november.

    Under december, julgröt för 80+ samt julbord för övriga medlemmar. 
Thomas undersöker datum mm till nästa möte och därefter kommer Lisbeth att
kontakta Råda ungdomskör för luciatåg.



- Cafe 15/ Kerstin Friberg
Eftersom intresset varit vikande tar vi en paus under hösten och kommer att ta 
upp frågan igen till våren och diskutera om vi ev. skall starta upp igen i någon 
annan form

 8.Medlemsfrågor /Reinhold Svensson
- - Information till nya medlemmar

Vi har under de senaste 13 månaderna fått 79 nya medlemmar och dessa 
kommer att bjudas in till en träff prel. 10 oktober.
Vi kommer också att skicka ut brev till 67-åringar där vi presenterar oss. Detta
gjordes även förra året. Ev. kommer en utvärdering att göras på detta.
Ann-Christine pratar med Reinhold om ev. mer information i inbjudan. 
Diskuterades om att ev. ha värd eller värdinna på medlemsmötena för de som 
kommer ensamma. Möta upp när de kommer. 

9. Kurser/Studier/Tore Larsson
Frågan skjuts fram till mötet 25/8.
Bridgekursen läggs ut i föreningsklubban 16 och 23 augusti
- Möte med Studieförbundet Vuxenskolan angående samarbete/ A-C Hagaeus
Yvonne bjuds in till styrelsemötet 1/9.

10.KPR information/ A-C Hagaeus.
- Ersättare i KPR p.g.a. Karl-Olof Fernows bortgång
- Utökning av antal SPF-personer i vårt interna arbete med KPR
(Folkhälsa/hörsel/Hörsel/Syn mm)
Båda punkterna tas upp på nästa styrelsemöte 25 augusti
  .
 11. Kommittemöten 
- Resekommitte (Nuvarande:Annika Jaldenius, Bengt Andersson, Jonas 
Carlander)
Punkten tas upp på styrelsemötet 25 augusti

    12. Fortsatt mötesplanering för hösten2023
Planeringen fortsätter på styrelsemötet25 augusti
 
13. Övriga Frågor
Inga övriga frågor

    
   Nästa möte:

   Fredag 25 augusti

   Ann-Christin Hagaeus                                   Lisbeth Jansson
   Ordförande                                                    Sekreterare


